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Tisztelt Polgármester Úr 

Alpolgármester Urak 

képviselő hölgyek és urak 

hölgyeim és uraim, kedves vendégeink! 

  

Nagy örömmel fogadtam el a felkérést, hogy Petiről szóljak néhány szót az elismerése kapcsán. Nagy 

örömmel teszek ennek eleget, mert kifejezetten jóleső érzés, hogy egy kézilabdás is megkapja idén 

ezt a díjat. 

Amikor végiggondoltam, hogy mit is kellene elmondanom Petiről, megpróbáltam kiszámolni, hogy 

hány éve is húzza már magára hétről hétre a martonvásári mezt, és hány éve már, hogy a mindenkori 

martonvásári kézilabda csapatok oszlopos tagja. 

Nos, megdöbbentő a szám: 35 éve. Lehet, hogy 36. 

Azért tudom ezt ilyen pontosan, mert jól emlékszem, hogy együtt kezdtünk játszani Iván bácsinál 12-

13 éves korunkban. Már akkor látszott, hogy a vékony dongájú, kis szőke, balkezes srác milyen 

ügyesen bánik a labdával, és milyen lelkesen és állhatatosan áll hozzá a játékhoz, a meccsekhez, az 

edzésekhez. 

Nos, ez a lelkesedés és állhatatosság az azt hiszem, ami Petit leginkább jellemzi a pályán, és egy jó 

ideje már sportvezetőként is. Erre bizonyíték az elmúlt 35 év, de még inkább az, hogy immár 

közelebb az ötödik ikszhez még mindig ott van a pályán hétről hétre, és felveszi a versenyt a 

fiatalokkal. Minden elismerésem! 

Nagyon örülök Peti díjának azért is, mert ezzel Peti hivatalosan is belép azon személyek sorába, akik 

nélkül Martonvásáron nem alakulhatott volna ki a kultúrája és a hagyománya ennek a sportnak. Volt 

már szó Iván bácsiról, aki olyan alapokat rakott le nekünk, amelyre építkezve mára virágzó kézilabdás 

élet alakulhatott ki Martonvásáron. Feltétlenül meg kell említenünk Horváth Ottó barátunkat, 

csapattársunkat, egykori polgármesterünket. Ő éppen azt a korosztályt fogta össze annak idején, 

amelyikbe Peti is tartozott, és így Ottónak is nagy mértékben köszönhető az, hogy férfi vonalon a 

kilencvenes évek közepére az NB2-be ért a csapat. Ahol pedig Illés Kálmán vezetésével történetének 

legnagyobb sikerét elérve negyedikek lettünk. Akkor egyébként csapatként megkaptuk a 

Martonvásárért elismerést. Természetesen annak a csapatnak is tagja volt Peti. 

Most pedig Peti személyesen is megkapja, ami azért is érdekes párhuzam, mert a férfi csapat tavaly 

megnyerte a megyei bajnokságot, így hosszú idő után nagy-nagy büszkeségünkre és örömünkre ismét 

az NB2-ben fognak szerepelni a srácok. 

A minden martonvásári kézilabdás álmaiban szereplő csarnok megépülésével, a férfi csapat NB2-be 

való újra feljutásával, a sok-sok korosztályos csapat működtetésével azt hiszem elmondhatjuk, hogy a 

martonvásári kézilabdázás új aranykora köszönthet be. 

Az ideáig vezető úton a nagy elődöket követve Peti játékosként és sportvezetőként is maradandót 

alkotott. Ehhez teljes szívemből gratulálok. A jövő pedig számos kihívást tartogat még a martoni 

kézisek számára, így azt kívánom magunknak, hogy Petire még hosszú-hosszú időn át számíthassunk. 

Mert szükségünk van rá! 

Köszönöm, hogy meghallgattak és még egyszer gratulálok az elismeréshez! 


